GETTING VACCINATED
接種新冠疫苗

How can you protect yourself and your family from COVID-19? Get vaccinated! By mid-June 2021, 80% of San Franciscans received their first dose of the vaccine and 70% were fully vaccinated. San Francisco is the first major city in the U.S. to reach this milestone and we couldn’t be prouder.
疫情当中如何保護您自己和家人？接种疫苗吧！到六月中旬為止，三藩市已經有80%的居民打了第一針、而70%已經完成接種。三藩市是全美第一個達到這個裏程碑的城市，我們為此感到萬分自豪。

You can get vaccinated at several health centers and pharmacies; and at Moscone South, where hours have been expanded to 10 a.m. to 6 p.m. every day for drop-in appointments. For additional vaccine information, appointments, and more vaccination sites, please visit: sf.gov/get-vaccinated or call (628) 652-2700. Please note that the Vaccine Data Tracker can take up to 24 hours to update.
您可以在好幾個保健中心以及藥店去打疫苗針，包括南Moscone會議中心，那裏的營業時間已經加長，每日從上午十點到下午六點，接受預約。如需了解更多的關於疫苗、預約信息，請訪sf.gov/get-vaccinated 網站或打（628）652-2700。請註意：疫苗數據跟蹤網站每隔24小時才有更新。

The following videos have been produced in English, Spanish, Chinese and Tagalog. The “Get Vaccinated” Video was produced in multiple languages by Bay Area celebrities and the Time is Now! rap video was written and recorded by our own Airport Duty Manager Lowell (Chris) Morgan. Enjoy!
以下視頻有英文、西班牙文、中文、以及他加祿語版本。標題為“去打疫苗針”的視頻由灣區名人以及The Time is Now組織以多種語言製作，說唱視頻是由我們機場的責任經理克裏斯·摩根創作並演唱的。請您欣賞！

English language:
Get Vaccinated San Francisco (Celebrity PSA multilingual) 
https://www.youtube.com/watch?v=xdS_WIFrQrQ&t=2s
The Time is Now! Get vaccinated rap video starring ADM Lowell Morgan
https://www.youtube.com/watch?v=Ob9wSto9wq4
Black Community Video
https://www.youtube.com/watch?v=XqE1dvvd4eg&t=2s
Facts About the Vaccine -English - 
https://www.youtube.com/watch?v=e3bOxjlWc4U&t=34s
How the Vaccine Works- English
https://www.youtube.com/watch?v=4T_SEtuY2hY&t=5s

Spanish language:
Latinx Community Video
https://www.youtube.com/watch?v=0GVTK2rzqIY&t=5s
https://www.youtube.com/watch?v=PGEL89SyPv8  (English subtitles)
Facts About the Vaccine- Spanish
https://www.youtube.com/watch?v=kRzTCf6-e2U&t=103s
How the Vaccine Works- Spanish
https://www.youtube.com/watch?v=QWW2mJxDfwc&t=2s


Chinese language:
中文
Chinese Community Video
華人社區視頻
https://www.youtube.com/watch?v=KXPVAkZcBOc
Chinese Public Service Announcement
公共服務處公告
https://www.youtube.com/watch?v=rM1BsPb_-OM
Facts About the Vaccine- Chinese
關於疫苗的事實
https://www.youtube.com/watch?v=TkYE7Y-O1e0&t=53s
How the Vaccine Works- Chinese 
疫苗的作用
https://www.youtube.com/watch?v=tiJhwJWrUrg

Tagalog language:
Filipino Community Video
https://www.youtube.com/watch?v=VNcXVyge8Ww
Facts About the Vaccine- Tagalog
https://www.youtube.com/watch?v=s3p8ZXCXapE&t=56s
How the Vaccine Works- Tagalog
https://www.youtube.com/watch?v=ERjLPqcIlEg





